
     

 Bestyrelsesmøde 03.02.2015 

Til stede: Camilla, Lene, Thomas, Kristian, Erwin 

1.     Præsentationsrunde: 

         a. Adresser, telefonnumre, e-mail blev udvekslet. De kan ses i oversigten over   

             Skeifa Svendborgs bestyrelse i næste nummer af Skeifa-nyt og på hjemme- 

             siden. 

2.     Konstituering/opgavefordeling: 

         a. Formand: Lene Riisager Nielsen 

         b. Næstformand: Camilla Pers 

         c. Kasserer: Thomas Bjerre 

         d. Sekretær: Erwin Winter 

         e. Sponsoransvarlig: Kristian Skammelsen 

             Pia præsenterer Kristian for sponsorchef Peter Bang, Fynske Bank. 

3.     Kontakt til udvalg: 

         a. Stævneudvalg: Lene 

         b. Aktivitetsudvalg: Lene 

         c. Baneudvalg: Thomas og Erwin 

         d. Cafeteriaudvalg: Camilla 

4.     Planer/ideer 2015: 

        Opvarmningsmulighed ved stævner: Projektet genoptages. Thomas tager  

         kontakt til Erik Andersen på skolen. 

         Følshow: Vi har erfaret, at også andre på Fyn arbejder med tanken. Vi kon- 

         takter dem for at undersøge muligheden for samarbejde. Vi vil gerne have sho- 

         wet afholdt som Skeifa Svendborg arrangement. 

         Aktiviteter på banen: Vi vil gerne have mere kontakt med medlemmerne og  



     

 

         og mere liv på banen. F.eks. en grillaften en sommeraften. Eventuelt kan man  

         tage sin hest med og starte med en ridetur i området 

         Vi undersøger muligheden for at anskaffe et lydanlæg til folden med hestebok-   

         sene. Leje og transport frem og tilbage er dyr. 

         Reparation af kanten på Ollerups plads: Den skylles væk af regnen. Thomas 

         tager kontakt til Ollerup Maskinstation om at få lavet en holdbar løsning. 

5.     Næste møde: 

         03.03.2015 kl. 19.00. 

6  .   Eventuelt: 

         Arbejdsdag 28.02.2015. Opgave: Klargøring af banen og opretning af gærder 

         inden Tregangsstævnet 01.03.2015. Fremover vil vi tjekke banernes tilstand  

         imellem stævnerne.  

         Vi besigtigede de næsten færdige dommerhuse. Arbejdsdag til maling af   

         dommerhusene fastlægges, når John Sølvberg melder dem klar. Thomas aftaler  

         dette med John.  

         Der skal indsendes tidsplan/likviditetsbudget til Puljen for lokale initiativer  

         inden 01.04.2015. Lene gør det. 

         Klubben køber en harddisk til opbevaring af arkivet.  

           

          


